
Protokół Nr XXXVI /10
XXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 25 luty 201 Or.

Obrady XXXVI nadzwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 1 
do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy przywitał radnych i zaproszonych gości oraz stwierdził, iż 
na 15 radnych obecnych jest 10 i rada jest prawomocna do podejmowania uchwal.

1. Otwarcie obrad.
- przywitanie zebranych 

-stwierdzenie prawomocności obrad

- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku

- przyjęcie porządku obrad

- przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji

- informacje i komunikaty Przewodniczącego rady Gminy Lichnowy

2. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy miedzy sesjami.
3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
5. Podjęcie uchwały w spraw ie dopłaty do taryf za odbiór ścieków,
6. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso,
7. Podjęcie uchwały w7 sprawie zmian budżetu gminy na 201 Or.,
8. Wolne wnioski.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku obrad są 
uwagi.

Do przedstawionego porządku obrady radni nie wnieśli żadnych uwag. Porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z 
poprzedniej sesji.
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag protokół z poprzedniej sesji.



Ad 1. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.
io ®

p. J. Michalski: otrzymałem sprawozdanie dot. średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2009i\, o 
szczegóły proszę Panią Annę Kunkel.

p. A. Kunkel. zmieniła się Karta Nauczyciela, został usunięty zapis: dotyczący obowiązku 
corocznego uchwalania regulaminu wynagradzania nauczycieli. W zamian za to organ prowadzący 
ma obowiązek składnia corocznych sprawozdań o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli, 
osiągniętych w danym roku. Takie sprawozdania należy przesyłać do R.I.O., dyrektorów szkół, rady 
gminy i związków zawodowych za 2009r. oprócz stażystów nauczyciele na innych pozostałych 
stopniach awansu zawodowego uzyskali średni pułap wynagrodzeń określony w Karcie 
Nauczyciela. Stażyści otrzymali jednorazowy dodatek, który został wypłacony do 31.01.201 Or.

p. J. Michalski: 10 lutego odbyło się spotkanie z związkami zawodowymi odnośnie wynagrodzeń, 
nauczyciele uważają, że są źle traktowani, że za mało zarabiają. Jednak z przygotowanych przez 
Wójta informacji wynika, że nauczyciele na terenie naszej gminy opłacani są najlepiej z całego 
powiatu. Niestety ten rok jest trudny to wszędzie są cięcia. W oświacie pracownicy pedagogiczni 
mają zapewnione 7 % podwyżki, to chyba nie jest mało.

p . E. Kunkel: potem mówiono o tym, że personel obsługi za mało i że to im powinno się dołożyć. 
Spotkanie ogólnie przebiegło pozytywnie. Po tygodniu mieliśmy ponownie się spotkać, nic nie wiem 
o takim spotkaniu i czy się ono odbyło.

p. J. Bednarek: uważam, że tą przygotowaną przez wójta informację należy skserować wszystkim 
radnym. Nauczyciele maja się za lepszych i zawsze tak było. Zarabiają bardzo dużo, wiem, bo sam 
mam nauczycieli w rodzinie. Co roku otrzymują Rządowe podwyżki. Wiadomo od dawna, że ten 
rok będzie nas dużo kosztował, i niestety musimy oszczędzać. Nie wiemy, co wyjdzie z tych 
naszych wniosków, ale postanowiliśmy zaryzykować i teraz musimy się tego trzymać.

p. A. Kunkel: ponowne spotkanie ze związkami odbędzie się w marcu, wójt poprosił księgowego o 
ponowne przeliczenie budżetu. 3 marca odbędzie się spotkanie z dyrektorami. W ramach programów 
oszczędnościowych pracownicy adm. Oraz obsługi nie otrzymali premii. Przewodnicząca Związków 
Zawodowych stwierdziła, że powinniśmy co roku wracać do regulaminu. Powołała się na zapis w 
statucie Urzędu Miasta Gdyni, na spotkaniu uważałam, że jest to niezgodne z przepisami i potem 
okazało się, że miałam rację. W Urzędzie Miasta Gdynia również, nie ma takiego zapisu.

p. W. Nacel: generalnie spotkanie skończyło się na tym, że pracownicy obsługi mało zarabiają, 
związkowcy musieli zrozumieć, że jesteśmy jedną z najuboższych gmin a wynagrodzenia 
nauczycieli i tak nie są małe a wręcz przeciwnie. Związki zawodowe miały się zastanowić czy 
wszyscy pracownicy zasługują na podwyżki i premię, uważam, że nie każdy powinien otrzymać taki 
sam dodatek motywacyjny.

p. E. Kunkel: Związki Zawodowe chcą być na sesjach, na których jest omawiany budżet.

p. A. Zbrzeźny: wynagrodzenia nauczycieli nie mogą być uzależnione od tego, że gmina jest 
mniejsza i przezywa kryzys.

p. J. Michalski: właśnie o tym mówimy, że nasi nauczyciele zarabiają najwięcej z całego powiatu a 
więc wynagrodzenia nie są tak jak Pan mówi uzależnione od sytuacji naszej gminy a wręcz 
przeciwnie.
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p. A. Kunkei. szef mnie zobowiązał do przekazania informacji o spotkaniach wiejskich. Około 8 % 
mieszkańców uczestniczyło w zebraniach wiejskich, odbywały się one w miłej i spokojnej 
atmosferze. W styczniu podpisano umowę na schetynówkę, w marcu starostwo rusza z przetargiem.

p. A. Stachowiak: 29 marca zostanie ogłoszony konkurs z Leadera. 9 marca od godz. 10 w Gokisie 
zostaną przeprowadzone szkolenia. Będzie to konkurs z pisania projektów dla małych i dużych 
przedsiębiorstw. Mam nadzieje, że na tych szkoleniach będzie dużo osób, na to liczymy. Te 
szkolenia w szczególności polecam dla wszystkich Stowarzyszeń oraz OSP.

p. J. Bednarek: mam prośbę, aby wysłać informacje o tych szkoleniach na piśmie do mnie oraz do 
naczelników jednostek OSP.
Mam nadzieję, że ta Schetynówka dojdzie do skutku, Ostatnio w panoramie był wywiad z starosta 
malborskim, nawet nie wspomniał o nas, jako o gminie, która dokłada się do remontów dróg, to jest 
niepojęte, zero wdzięczności za taka pomoc.

p. W. Nacel. mnie to tez ruszyło, nie ma dla nas w ogóle wdzięczności.

p. J. Maciuński. byłem na spotkaniu odnośnie mostu, nowy marszałek obiecał, że most zostanie 
zrobiony.

p. W. Kaczor: nowa droga do Boręt jest w katastrofalnym stanie, popękana, porobiły się na niej 
nierówności.

p. J. Bednarek, jeżeli chodzi o drogi to okaże się dopiero po tej zimie, jaki jest ich stan 
przypuszczam, że nie będą one zdatne do użytku.

p. W. Nacel. zgadzam się drogi są w stanie tragicznym. Jesteśmy jedynym krajem na świecie gdzie 
wraz z śniegiem topnieje asfalt.

Ad.2. Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Ad. 3. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie zgłoszono.

Ad. 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu przewodniczącemu posiedzenia wspólnych komisji 
stałych Rady Gminy, p. J. Bednarek, który poinformował, że komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekty uchwał.

5. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do taryf za odbiór ścieków,

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie ( przy 10 głosach za) uchwałę 
X X X 383/10 z dnia 25 lutego 201 Or. w sprawie dopłaty do taryf za odbiór ścieków. Uchwała 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i podatku od nieruchomości 

od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso,

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli ( przy 9 głosach za oraz ł przeciw) uchwałę 

XXXV/384/10 z dnia 25 lutego 2010r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso,

. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 201 Or.,

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie ( przy 10 głosach za) uchwałę 
XXXVjf385/10 z dnia 25 lutego 2010r. w sprawie zmian budżetu gminy na 2010r. Uchwała stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

8. Wolne Wnioski.

Brak wolnych wniosków.

9. Zamkniecie posiedzenia.

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 
posiedzenie XXXVI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 25.02.2010 roku.

Mikulska Sandra

Protokołowała:
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